
 

 

 

 
15.11.2018 

 

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde  

 
19.11.2018 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet  

 

Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte 

Svendsen Afbud, Mads Ejstrup, Michael Høst Rasmussen, Karsten Lorentzen og 

Mathias Grange Persson 

Elevrådsrepræsentanter: Lærke og Kristian deltog ikke, men Bertram  

Medarbejderrepræsentanter: Louise Guldborg, Frida Ratzer 

Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen og Mette Weldon 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:40 

1 Velkommen til nye 

medlemmer: 

- Karsten Lorentzen 

- Mathias Grange 

Persson 

 

17:40 – 

17:45 

2 Godkendelse af 

dagsorden 

Punktet fra årshjulet vedr. præsentation af 

princip og deltagelse på P – møde udgår, da 

arbejdet med princippet fortsat er pågående. 

Godkendt  

17:45 – 

17:55 

3 Opdatering af årshjul Vedhæftet.  

Udkast til princip fra skole-forældre vedr. 

rygeforbud i KK vedlagt, forslag om at vi 

læser forslag gennem og færdig behandler 

det på næste møde. 



17:55 – 

18:10 

4 Præsentation af princip 

for lejrskoler 

Princip er ikke sendt ud.  

Kommentar fra personalet er at det skal 

hedde lejrskole og ikke skolerejser. 

Lejrskolerne er lagt i 1., 4. og 7. klasse. 

(med mulighed for at rykke lejrskolen i 7 til 

8. årgang.) 

Forslag om at bruge Kattingeværk, i 1. og 

4. kl.  

Desuden er det tanken at hele årgangen 

tager afsted sammen.  

Punktet tages op til næste møde hvor 

princippet er færdig udarbejdet.  

18:10 – 

18:25 

5 Ny arbejdsfordeling i 

ledelsen 

Vedhæftet 

Peter gennemgik den nye fordeling: 

Ledelsen er nu fuldtallig. Personalet er 

blevet præsenteret, for den nye fordeling. 

Den nye fordeling betyder ledelsen lige 

som personalet tilknyttes en afdeling. 

18:25 – 

18:35 

6 Nedsættelse af 

arbejdsgruppe for 

elevers arbejdsmiljø 

Mikael har rejst en problematik, i forhold til 

elevernes fysiske arbejdsmiljø. Særligt 

omkring brugen af elevmaskiner. 

Bekymring om forkert arbejdsstilling. 

Arbejdsgruppe: Michael, Peter, Christina 

CS skolens AMR, Cornelia fra AMK, elev 

Bertram og en mere. Peter melder første 

møde dato ud. 

SPISNING 

19:05 – 

19:20 

7 Trafikoversigt v. Jens 

Peter 

Forslag vedhæftet 

Jens Peter gennemgik forslaget. Forslag om 

at åbne Godthåbsvej, fjerne beplantning og 

lave skråparkering, det giver også plads til 

en svømmebus. Der indrettes kys og kør på 

Rødkildevej. 

• Forslag om vendeplads for neden af 

P-pladsen 

• Bus holdeplads på Rødkildevej 

• En overgang for elever så de kan 

komme fra skole til klub 



• Forslag om at fjerne bedet, til 

fordel for vendeplads 

• Skråparkering, hvor træer og 

planter fjernes, giver flere pladser. 

• Problem med cykler hvis der åbnes 

op, for gennemkørsel. 

• Forslag om at svømme bussen 

holder på Bellahøjvej 

 

Jens Peter, Mads, Peter, Mathias arbejder 

videre med forslaget.   

19:20 – 

19:35 

8 Gennemgang og 

godkendelse af 

ferieplan for 2019-20 

 

Det nye rygeforbud. 

Bilag fra forvaltningen vedhæftet 

Bekymring om skolestart 2. Jan. 2019 

Ferieplanen er hermed godkendt 

Det nye rygeforbud gælder uanset hvor 

eleverne befinder sig, og gælder i hele 

skoletiden. 

Louise LG er ryge ambassadør på Rødkilde 

skole.  

Skolebestyrelse skal beslutte hvorledes vi 

håndhæver det nye ryge påbud. 

Enighed om at der skal arbejdes med 

kulturen omkring rygning.  

Peter og Christine arbejder med et udkast 

som vi sammen kan vedtage på næste 

møde, sendes ud inden mødet i december. 

Carsten undersøger hvad andre skoler 

vælger at gøre, og sender forslag til Peter 

inden næste møde, så de kan medtænkes I 

Rødkilde modellen. 

 

19:35 – 

19:50 

9 Meddelelser - Formanden ikke noget nyt 

- Medarbejderrepræsentanter ikke noget 

nyt 

- Elevråd ikke noget 

Ledelse: 

 Forældre skal bruge unilog, fra det nye år 

for at komme på intra. Mere info. Sendes 

ud på intra. 



Status på økonomien: efter et større 

dedektivarbejde er det opklaret at vi 

rammer et 0 igen i år. Der er stadig stor 

bekymring omkring det nye økonomi 

system Kvantum, som ikke går det muligt 

at skrive tekst ved interne regninger. 

Test planen: Bente skriver et par linjer om 

den test plan som skolen er igang med at 

udarbejde. 

HHR følger tidsplanen. 

-  

19:50 – 

20:00 

10 Evt. Carsten spørger ind til opdateringen af SB 

på hjemmesiden: grundet manglende 

ledelse, hard et haltat lidt med opgaven, 

men der arbejdes på opgaven. 

Ang. Forretningsordenen så ligger der en 

men den er fra 2014, den skal opdateres.  

SBs årshjul er dynamisk  

Spørgsmål om hvordan SB fører tilsyn: SB 

har været ind over I forhold til at føre tilsyn 

med vicar principper 

 

 
 
 
 


